

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (22/2024) måndagen den 19.8.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander

Katarina Lönnbäck

Emma Ojala

Lisa Rönnberg

Alice Bärlund

Edvin Ekman

Anna Backström (Zoom), *avlägsnade sig 8.50 under 425§.*

Emilia Hanhiova, *avlägsnade sig 8.42 under 425§.*

Emmi Böling

## **416§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.19 av ordförande Sandell.

## **417§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

## **418§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Emmi Böling och Emilia Hanhiova beviljades närvaro- och yttranderätt.

## **419§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Katarina Lönnbäck och Edvin Ekman.

## **420§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

## **421§ Fiilisrunda**

Alla fick beskriva sin feelis med en bil.

## **422§ Anmälningssärenden**

6.6 Möte med nämnden för samhällskontakter, 1 deltagare.

11.6 Soc&koms styrelsemöte, 2 deltagare.

13.6 Publiken, 50 deltagare.

19.6 Möte med tutoreerna, 18 deltagare.

26.6 Students at Pride, 15 deltagare.

2.7 Möte med arbetsgruppen för Civilt fredagskaffe, 2 deltagare.

3.7 Årsfestmöte, 5 deltagare.  
18.7 Möte med arbetsgruppen för Civilt fredagskaffe, 2 deltagare  
25.7 Möte med tutorgrupp 1, 5 deltagare.  
25.7 Möte med tutorgrupp 2, 5 deltagare.  
29.7 styrelsens välmåendeträff, 10 deltagare.  
30.7 Möte med tutorgrupp 3, 5 deltagare.  
1.8 Möte med tutorgrupp 4, 5 deltagare.  
6.8 Möte med tutorgrupp 5, 5 deltagare.  
7.8 Möte med gulisintagningsansvariga, 4 deltagare.  
8.8 Möte med IU-tutorerna, 4 deltagare.  
8.8 Möte med gulissitsansvariga, 4 deltagare.  
13.8 Möte med arbetsgruppen för Civilt fredagskaffe, 2 deltagare.  
14.8 Studorgs sommarträff, 15 deltagare.  
15.8 Möte om delegationsvalet med Snäf, 1 deltagare.  
15.8 Nyppe-skolning, 14 deltagare.  
15.8 Möte med jämlikhetsansvariga, 4 deltagare.  
15.8 StudOrgs delegationsmöte, 5 deltagare.  
16.8 Styrelsens sommarträff, 11 deltagare.

#### **423§ Ekonomi**

Nästan all halar spons är inbetald. Barnavårdsföreningen har fortfarande inte betalat, men deadline för fakturan är idag.

Blomander ska reda ut räkningar gällande tidningar som är beställda under våren.

#### **424§ Funktionärskoordinatorns hälsning**

Funktionärskoordinator Hanhirova påminner alla utskottsordföranden att fylla i funkisarnas poäng i excel-tabellen som finns på driven, deadline 31 augusti.

Hanhirova och årsfestmarskalk Bärlund har funderat på att belöna superfunkis under årsfesten.

#### **425§ Introveckan 2024**

Ojala delar en nakkilista åt styrelsen inför introveckan, gör likadant som på vappen: man får skriva vilka evenemang man deltar på och så finns det vissa saker för alla att göra.

## **26.8 måndag- inskription, afterschool + Thirsty**

Inskriptionen 14-15, före det samlas tutorgrupperna utanför skolan för att ta emot gulisarna efter inskriptionen skumppa och kaffe?

Efter det går tutorgrupperna tillsammans med gulisarna till Esplanadparken, på nakkilistan finns med vilken grupp + var styrelsen ska vara.

Direkt efter inskriptionen 15/15.30 ish → 18.15 i Esplanadparken.

Sedan bara häng på Thirsty, Ojala och Böling fixar "ice breaker" lappar som kan läggas på borden.

## **27.8 tisdag**

Gulisarna har program i skolan fram tills kl. 15.

Klockan 17 träff vid Hietaranta för att förbereda punkter inför strandhäng.

Styrelsen måste få bord, tält, högtalare, stolar etc till Hietsu och kl. 18 börjar strandhänget.

Tutorerna drar punkterna, styrelsen ska också ha punkt med kortspel/chill. Dessutom ska styrelsen introducera supergulis -systemet och andra saker som kan gå förbi första veckorna.

Före vi far från hietsu tar vi en gemensam flunkis, gulisar vs stysse och tutorer.

Mr Don är bokad kl 20.30 framåt.

## **28.8 onsdag**

Gulisolympiad i Brunnsparcken kl. 18.

Styssemedlemmar vid Nyppe kl. 16.30 för att bära saker till brunnsparcken.

Klockan 17 träff med tutorerna vid Brunnsparcken för att ställa upp punkter.

Styrelsen har en flunkispunkt, vi måste själv skaffa vad som behövs till den.

Det behövs någon från styrelsen(?) som fotograferar, samt några som tar koppi på att beställa nattmat.

Efter olympiaden tar vi oss tillsammans till Heidi's med tutorernas ledning.

Heidi's 22 tiden, gratis inträde, ett bord borde va bokad åt oss, några tutorer har nattnakki.

## **29.8 torsdag**

Gulistorg kl 9.15-11.

Alla utskott ska presenteras, alla utskottsordföranden har en gemensam powerpoint, Sandell ska kolla om Ida Slöör har kvar en presentation från förra året. Under Gulistorget kommer också ämnesföreningarna, nationerna, spexet, Kult och välbefinnandetutorerna att presentera sig.

Elsa Lindeberg från HUS är också inbjuden, hon presenterar eventuellt också Snäf(?).

Efter gulistorget tar tutorerna sina gulisgrupper på picnic + rundvandring.

### **30.8 fredag**

Gulifest kl 18.30 framåt på Tjärholmen.

Tutorgrupperna förfestar fr.o.m. kl. 17->

Klockan 17.30 träffas styrelsen på Tjärholmen för att sätta igång gulifesten.

Nyppe är bokad till efterfest så inte så bråttom med att fara bort, men man kunde satsa på att börja efterfesten 22. På Tjärholmen håller tutorerna lekar/punkter.

Det behövs några/någon som ansvarar för att beställa nattmat (som äts på Tjärholmen innan alla kommer till nyppe).

Ojala, Blomander + nån till (Grangård?Lönnbäck?) som går till nyppe på förhand, sätter på musik, discolampa, plockar fram mieton + drickor i baren, står vid dörren å tar emot gulisarna.

Ojala och Böling funderar över att åka till nyppe på dagen och sätta upp tex. ljusslingor så ev. kunde de plocka fram baren då.

Efterfesten är öppen för alla StudOrgare, 3€ inträde? ( kl 23 framåt).

På nyppe tar vi en sista lek/stafett för att komma igång med festen där.

### **426§ Godkännande av ny version av StudOrgs Safe Space riktlinjer**

Styrelsen har gått igenom det modifierade dokumentet av StudOrgs Safe Space riktlinjer och godkänt de förändringar som har gjorts.

### **427§ Möteskalendarium period I**

Måndagar klockan 8.15 i Studde.

### **428§ Post**

- Den Samhällsvetenskapliga Föreningen vid Stockholms Universitet årsfest save the date 16.11
- Statsvetenskapliga klubben vid Åbo Akademi årsfest save the date 1.11
- Juristklubben Codex årsfest save the date 4.11
- Juristklubben Codex årsfest inbjudan 4.11 (ordförande + Kari och Rönnberg)
- Helsingfors studentmissions styrelse förfrågan om medverkan på evenemang
- HUS gulisevenemang
- HUS demonstration 25.9
- HUS restart 22.8
- Fakturor gällande tidningarna

- Codexpressen
- Modulen
- Ämnesföreningars post

## **429§ Utskottstaser**

### **Festutskottet**

Festutskottet ska sätta igång och planera hösten, slå fast datum för utskottsmöte m.m. Höstens inledande sits är den 20 september,.

### **Programutskottet**

Lepola har tänkt ordna utskottsmöte i september, och ska bestämma datum inom snar framtid. Lepola har börjat planera inför Horrorjakten **9.11**. Datumet känns sent men veckan innan halloween (26.10) är Fest1. Och sedan halloweenhelgen kunde vara ett alternativ, men deltagarantalet kan vara lågt pga. halloweenfester och annat, samt styrelsen har SF-årsfest. Så de får bli veckan efter allhelgona.

Lepola planerar att kontakta Folkhälsan gällande första hjälpen-kursen samt gällande idrott. Folkhälsan har personer som kan ordna yoga eller annan idrottsverksamhet.

Gällande StudOrg idrottar undrar Lepola om det kan understödjas att det skapas en idrottskommitté under PU? Lepola skulle vilja lägga ut på Facebook och/eller Instagram reklam att gå med i idrottskommittén. Lepola såg att StudOrgs idrottsverksamhet på hösten brukar komma igång i september. Idrottskommittéens första uppgift kunde vara att ordna gulis idrottar den 18.9 (Lepola skulle också till en början vara aktiv inom kommittéen).

Tidigare år har idrottsansvarig ordnat gulis idrottar. Det kan bli tight med tid men det är ändå önsketänkande. Sen väljs en ny ansvarig till nästa år, möjligtvis kan hen vara från den redan existerande kommittén. Styrelsen understödjer Lepolas förslag om en idrottskommitté.

StudOrg idrottar kunde satsa på att ordna idrottsevenemang antingen varannan vecka eller kanske bara något större en gång i månaden. Exempel på evenemang som kan ordnas: Salsa Dans med thorax, promenader, chill lenkki, volleyboll ute och träningspass med instruktör (folkhälsan?).

### **Gulnäbbsutskottet**

Ojala och Böling ska ha ett möte med gulismoj ansvariga idag.

Alla barer för september/augusti bokade förutom Heidi's till SHS x StudOrg parkrunda (väntar på svar).

Ojala skickar mail åt nya rektorn om picnic på tors. 29.8.

Gulis poängsystemet ska redigeras och skickas till jämlikhetsansvariga.

Fakturan om tutor-tröjor måste skickas på nytt.

Guliskomposten beställning, Ojala ska kontakta Lindell Ojala.

Sommarträffen med tutorerna ska hållas nu på torsdag.

Ojala undrar om gulisgruppen på Facebook ska delas till utisar, isåfall måste evenemangsbeskrivningarna skrivas på engelska.

Välkomstmailet är skickat till de nya gulisarna, och tutorerna har kontaktat sina tutorgrupper.

### **Internationella utskottet**

Mail har i början av augusti skickats till alla kommande utbytesstuderande, sammanlagt 10 stycken. Utiskomposten är beställd och fysiska exemplar delas ut till dem när de kommer.

Under veckan ska IU och tutorerna ännu prata ihop sig om hur allting känns och hur upplägget ser ut.

### **Studie- och arbetslivsutskottet**

Uppdatering av medlemmarna i utskottet. Några har fallit av och Roni Holmberg har kommit med i utskottet.

Arbetsgruppen för Civilt fredagskaffe har bildats och har haft tre möten under sommaren.

Morris Liemola är grundare av projektet och det här är ett samarbete mellan SHS och StudOrg. Tanken är att i början av varje månad bjuda in två gäster för att diskutera ett aktuellt tema som berör högskolestuderande. Det första evenemanget hålls fredagen den 6 september.

Under sommaren har också stöd kursen för KSV-101 planerats. Roni Holmberg som håller i föreläsningarna har gjort en utförlig lektionsplan för alla åtta träffar under hösten. En sal är bokad för träffarna.

Delegationsvalet närmar sig. Deadline för kandidatuppställning är måndag 23.9 kl. 12.

Röstningen sker i oktober.

Utskottet har möte torsdag den 22 augusti. Då ska vårens verksamhet sammanfattas och höstens verksamhet ska planeras.

### **Årsfestkommittén**

Sponssökningen fortsätter.

Bärlund ska sammanställa info för inbjudna gästerna.

Bärlund ska pricka in möte både internt med marskina och med hela kommittén.

Sillis-cheferna Holappa och Nordman ska kolla med ESO om att boka deras sida under sillisen.

Sångledarna för årsfesten ska säkerställas så småningom.

### **Kommunikationsutskottet**

Gulis-poängssystem ska läggas till hemsidan.

TikToks under introveckan

Utistutorernas texter ska publiceras enbart på engelska på instagram.

### **430§ Övriga ärenden**

- Betalning för gulissitsen
- Studentrepresentant till pedagogiska nämnden
- Spexbootcamp

### **431§ Infobrev**

- Välkommen tillbaka till skolan
- Save the date inledande
- gulisarnas program
- öppen efterfest på gulisfesten

### **432§ Nästa möte**

Måndagen den 26 augusti klockan 8.15 i Studde, Kari hämtar mötesmaten.

### **433§ Mötets avslutande**

Mötet avslutades klockan 10.23 av ordförande Sandell.

---

Ordförande Emelie Sandell

---

Mötessekreterare Saga Kari

---

Protokolljusterare Edvin Ekman

---

Protokolljusterare Katarina Lönnbäck